

AVIS PUBLIC

Je donne avis que le mardi 5 avril 2016, à 19 h 30, le conseil d'arrondissement de Saint-Laurent tiendra une séance publique à la mairie d'arrondissement située au 777, boulevard Marcel-Laurin, Saint-Laurent, pour statuer sur 1 demande de dérogation mineure en vertu du règlement RCA08-08-0001 sur le zonage.

La première demande concerne la propriété située au 430, rue Stinson et a pour objet de statuer sur l'installation de deux ouvertures véhiculaires en façade du bâtiment industriel ainsi que la réduction du pourcentage de verdure sur le site.

Montréal, le 16 mars 2016

Isabelle Bastien, avocate
Secrétaire du Conseil d'arrondissement

PUBLIC NOTICE

I give notice that on Tuesday, April 5, 2016, at 7:30 P.M., the Council of the Borough of Saint-Laurent will hold a public meeting at the Council Room of the Borough Hall at 777 boulevard Marcel-Laurin, Saint-Laurent, in order to give a decision on 1 application for minor exemption from by-law number RCA08-08-0001 on zoning.

The first request concerns the property located at 430, rue Stinson and is designed to deal with the installation of two vehicular openings on the front of the industrial building and the reduction in the percentage of greenery on the site.

Montréal, March 16, 2016

Isabelle Bastien, lawyer
Secretary of the Borough Council